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Статья посвящена отдельным вопросам соотношения уголовно-правовых норм об ответственности за причинение имущественного 
ущерба путем обмана или злоупотребления доверием (ст. 165 УК РФ) и злоупотребления полномочиями (ст. 201 УК РФ). Рассмотрены 
существующие в юридической доктрине и следственно-судебной практике позиции относительно квалификации действий лица, 
причинившего имущественный ущерб путем обмана или злоупотребления доверием, будучи лицом, выполняющим управленческие функции 
в коммерческой или иной организации. Для разрешения выявленных проблем квалификации авторами исследовано зарубежное уголовное 
законодательство на примере стран СНГ, на основании чего предложена новая редакция ст. 165 УК РФ.
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The article is devoted to certain issues of the correlation of criminal law norms on liability for causing property damage using fraud or abuse of 
trust (Article 165 of the Criminal Code of the Russian Federation) and abuse of power (Article 201 of the Criminal Code of the Russian Federation). 
Existing positions in the legal doctrine and investigative and judicial practice regarding the qualifi cations of the actions of a person who caused 
property damage using fraud or breach of trust, as a person performing managerial functions in a commercial or other organization, are examined. 
To resolve the identifi ed qualifi cation problems, the authors studied foreign criminal legislation using the example of the CIS countries, on the basis 
of which a new version of Article 165 of the Criminal Code of the Russian Federation was proposed.
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